



Accès et circulation des personnes à mobilité réduite

Access and routes for persons with disabilities

- Axes verts / Green roads
- Axes oranges (présentant des pentes fortes de l'ordre de 15 % et/ou nécessitant d'utiliser des ascenseurs le long du parcours)
Orange roads (steep 15% slopes and/or requiring the use of lifts along the route)

- Pavillons / Pavilions
- Parkings / Car parks
- Accès parkings / Access to car parks
- Nombre de places disponibles
Number of available places
- Portes piétonnes principales
Main pedestrian gates
- Travelators / Moving walkway
- Point information, Business center, Conciergerie (non activée pour toutes les manifestations)
Information desk, Business center, Caretaker's office (not in use for all events)
- Poste général de sécurité / Main security center
- Ascenseurs / Lifts
- Business center / Business center
- Service exposants / Exhibitors service
- Toilettes / Restrooms
- Postes de secours / First aid posts

Une équipe à votre service

À l'entrée principale de Paris expo Porte de Versailles (porte A), les hôtes et hôtesse du Point information sont à votre écoute.

En cas de nécessité, des fauteuils roulants sont à votre disposition pour la durée de votre visite*.

En dehors des heures d'ouverture du Point information et en cas de besoin, vous pouvez vous adresser au personnel du Poste Général de Sécurité du parc.

* dans la limite des disponibilités et contre le dépôt d'une pièce d'identité.

A team at your service

At the main entrance to the Paris expo Porte de Versailles (Gate A), staff at the information desk are available to help you. Wheelchairs are available for the duration of your visit*, if required.

Outside information desk opening hours, please contact staff at the Main Security Centre, if necessary.

*subject to availability and the deposit of an item of ID

Parkings

Tous les parkings du parc des expositions disposent d'emplacements réservés aux personnes à mobilité réduite. Ces places sont positionnées à proximité des ascenseurs et des sorties piétons.

Car parks

All car parks at the exhibition center have spaces reserved for people with disabilities. These spaces are located close to lifts and pedestrian exits.

